
 

 
Protokoll styrelsemöte 24 januari 2023 

Närvarande: Moa Dellbro, Maria Larsson, Erik Thomasson, Malin Larsson, Erika From, Sebastian 

Sandberg deltog på punkt 1-5 information från valberedningen 

 

1) Öppnande 

Ordförande Maria Larsson förklarar mötet öppnat.  

2) Val av justerare 

Mötet väljer Malin Larsson som justerare för protokollet.  

3) Dagordning 

Mötet godkänner dagordningen. 

4) Föregående protokoll  

5) Aktuella ärenden 

- Information från valberedningen 

Sebastian Sandberg, ordförande för valberedningen, deltar på mötet. Ordförande, Maria 

Larsson, är inte aktuell för omval på grund av den nya jobbsituationen. Lucas Enqvist och Malin 

Larsson har ett år kvar som ledamöter, Erika From har ett år kvar som suppleant. Övriga 

styrelsemedlemmar uppe för omval: Erik Thomasson, Enar Nordvik, Kristian Zahr och Gustav 

Pettersson. Sebastian Sandberg ska kontakta och tillfråga styrelsemedlemmar för intresse för 

omval.   

Sebastian skickar underlag till Moa som ska göra ett utskick för nya nomineringar.  

 

- Analys av föreningsenkät  

Samtliga (aktiva)föreningar i distriktet har svarat på föreningsenkäten. Moa arbetar med att 

analysera svaren och delger styrelsen nuvarande lägesrapport om punkter och prioriteringar 

som analyserats fram hittills.  

 

Moa ska delta på Workshop i Stockholm 11–12 februari.  

- Återkoppling ledarträff Umeå och framtida aktiviteter  

Under ledning av coachstaben i Umeå BSKT hölls en ledarträff i Umeå 7 januari i samband med 

basketläger, i form av en öppen diskussion om utveckling av coacher och ledare. Träffen 

syftade till att bidra med att utveckla basketen och basketfamiljen i Umeå. På träffen 

diskuterades hur man kan göra uppdraget som coach och ledare lättare, roligare, och mer 

stimulerande. Erik från styrelsen deltog och informerar om mötet. En Instagram med övningar 

(träning) finns som ska inspirera tränare. Hemsida ska startas med liknande syfte. Dessutom 

bjuder Umeå BSKT in till matchgenomgång i samband med hemmamatch.   

 

- Återkoppling Lycksele 21 januari 

Erika From informerar och återkopplar från basket-dagen i Lycksele 21 januari. 35–40 

barn/ungdomar deltog. Lycksele har en högstadiegrupp och en mellanstadiegrupp. Robin 

Herbert var på plats och instruerade de yngre, och hade möte med styrelse. En givande och 

trevlig dag!  

 



 

 

6) Information och rapporter 

- Easy Basket 

Årets första EB-sammandrag har ägt rum i Skellefteå. Kommande sammandrag är: 

• 25 FEBRUARI - KFUM Umeå 

• 25–26 MARS - Coasters 

• 22 APRIL - VIRTUS 

• 23 APRIL - MINERVA BASKET 

 

- VBU 

Serieindelningen är klar och består av två nivåer (A och B) i U15 och tre nivåer (A, B och C) i 

U13. Tävlingsbestämmelserna är fastställda och ligger utlagda på hemsidan. Matcherna ska 

vara satta senast 1 februari, och därefter kommer Moa att lägga in matcherna i Profixio och 

även publicera dessa på hemsidan.  

 

- Föreningsutveckling  

Inget att rapportera. 

 

- Kommunikation 

Moa och kommunikationsansvarig Malin Larsson har kompletterat den färdiga hemsidan med 

information. Styrelsen beslutar att protokoll från styrelsemötet inte ska publiceras på 

hemsidan, utan vid bestämmelser som rör föreningarna görs ett mailutskick med tillhörande 

protokoll.  

 

Ett Instagram för VBDF bör startas upp utifrån uppmaningar från SBBF. Riktlinjer bör tas fram 

för vad som ska publiceras där och Moa stämmer av med övriga distrikt och om SBBF har 

rekommendation och riktlinjer för Instagram. 

 

- Domare  

Moa och Maria ska delta på Workshop i Stockholm 12 februari. Vi har en plats till om någon 

ytterligare från styrelsen har möjlighet att åka.  Moa får i uppdrag att följa upp 

domarhandledning med handledare och domartillsättare. 

 

- Utbildning  

Kommande utbildningstillfällen som är planerade i Umeå: 

28 januari – Introduktion utvecklingstränare 

25 feb – Matchledare B utbildning (domare) 

 

7) Övriga frågor 

På Storumans styrelsemöte lyftes fråga om utvecklingsserie. Moa får i uppdrag att skicka ut en 

intressefråga till föreningar.  

8)  

Nästa möte  

Nästa styrelsemöte planeras till v.7-8. Maria   skickar ut förslag på datum och tid. 

 

9)  Avslutning 

Maria Larsson tackar för mötet.  


